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Abstract (en)
[origin: ES8302836A1] The device controls an actuating device having a linear displacement and a sudden action, for example a device actuating
a latch. The actuating device is disposed in a case provided with an aperture through which it is capable of emerging under the action of a spring
after the release of a locking device until it abuts against an element connected to the case. Provided inside the case is a wheel actuated by an
electric motor and a device for driving under the action of the wheel the displacement of the actuating device in opposition to the action of the spring
at least until the return movement of the actuating device is locked by the locking device. A device is also provided in the case for unlocking the
locking device upon the subsequent rotation of the wheel. A device is provided in the case for interrupting the supply of current to the motor and
consequently stopping the rotation of the wheel after the locking of the operating device by the locking device but before the unlocking of the locking
device. A device is provided which is connected to a control element for re-establishing the supply of current to the electric motor and consequently
the rotation of the wheel.

Abstract (fr)
La présente invention a pour objet un dispositif de commande électrique d'un organe d'actionnement 3 à déplacement linéaire et à action brusque,
notamment d'un organe d'actionnement d'une serrure, caractérisé en ce que l'organe d'actionnement 3 est disposé dans un carter 1 muni d'un orfice
2 à travers lequel il est capable d'émerger sous l'action d'un ressort 5 après la libération de moyens de blocage 21, jusqu'à ce qu'il vienne en butée
contre un élément 7 lié au carter et en ce qu'il est prévu à l'intérieur dudit carter 1 une roue 13 actionnée par un moteur électrique M, des moyens
pour entraîner sous l'action de la roue 13 le déplacement de l'organe d'actionnement 3 à l'encontre du ressort 5 au moins jusqu'au blocage du
mouvement de retour de l'organe d'actionnement par lesdits moyens de blocage 21, des moyens pour débloquer lesdits moyens de blocage lors
de la rotation ultérieure de la roue, des moyens pour couper l'alimentation du moteur électrique et, par suite, arrêter la rotation de la roue après le
blocage de l'organe d'actionnement par lesdits moyens de blocage, mais avant le déblocage desdits moyens de blocage, et en ce qu'il est en outre
prévu des moyens reliés à un organe de commande 28 pour retablir l'alimentation du moteur electrique et, par suite, la rotation de la roue.
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